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Latvijas Olimpiskās komitejas Ģenerālās asambleja, izskatījusi Finanšu ministrijas sagatavoto 

nodokļa reformu piedāvājumu, pauž bažas, ka tas var novest pie būtiska ziedojumu apjoma 
samazinājuma sporta finansēšanai.  
 Sporta darbs nozīmīgā apjomā Latvijā organizēts nevalstiskajā sektorā. Vairums no sporta 
organizācijām saņēmušas sabiedriskā labuma statusu, un guvušas nozīmīgu finansējumu tieši no 
uzņēmēju ziedojumiem, kas ļāvis ne tikai nodrošināt sporta pastāvēšanu  un attīstību ierobežota 
publiskā finansējuma apstākļos, bet arī pakāpeniski palīdzējis veidot sistēmu un nosacījumus attīstībai, 
jo uzņēmumi varēja saņemt UIN atvieglojumu. 
 Ievērojot, ka jaunā regulējuma piedāvājums vairākkārtīgi maina proporciju starp uzņēmēja paša 
ieguldījumu un nodokļa atlaidi, nevalstisko organizāciju aplēses liecina, ka kopējais ziedojumu apjoms 
saruks vairākas reizes, būtiski apdraudot sporta veidu pastāvēšanu un attīstību, ja netiks nodrošināts 
attiecīgs kompensējošs mehānisms Valsts budžeta programmā “Sports” vai cits līdzvērtīgs finansēšanas 
avots. 
 

Latvijas Olimpiskās komitejas Ģenerālā asambleja  
 

AICINA 
 

   SAEIMU, VALDĪBU UN MINISTRIJAS: 
 
Nodokļu reformas ietvaros izstrādāt nodokļu regulējumu, kas saglabā uzņēmēju 

motivāciju ziedot sabiedriskā labuma organizācijām. 
 
Nepieciešamības gadījumā izstrādāt un nodrošināt kompensējošu mehānismu, kas 

sporta un citām sabiedriskā labuma organizācijām aizstātu uzņēmumu finansējuma 
samazinājumu. 
 
Rezolūcija pieņemta LOK Ģenerālās Asamblejas sesijā Rīgā 2017.gada 24.martā. 
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